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Πρακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 09/12/2021
Ap. πρακτικών 27/2021

Παρόντες:

Ο κ. Λάζαρος Λαζάρου Πρόεδρος

Ο κ. Χάρης Στυλιανίδης Μέλος

Ο κ. Κυριάκος Φουτάς Μέλος

Ο κ. Ανδρέας Φιλίππου Μέλος

Η κ. Στάλα Αχιλλέως Μέλος

Ο κ. Μάρκος Φουτάς Μέλος

Ο κ. Ανδρέας Θεοδούλου Μέλος

Ο κ. Ανδρέας Λαζάρου Μέλος

Απόντες:

Ο κ. Κυριάκος Ψωματής Μέλος

Παρακαθήμενοι:

Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας
ΘΕΜΑΤΑ:

ΚΟΙΝΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛ\O
ΠΙΣΣΟΥΡ\O\'

ο 3 ;:.ι;. 7rzz

ΣΤΑΛΗΚΕ

1.0.0. ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ
Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με την
υπογραφή των παρόντων μελών.

Στα απορρέοντα από την συζήτηση των πρακτικών είχαμε και την απόφαση να ζητηθεί

από την Κ.Ε.Π. να επισπεύσει την απόφαση όσον αφορά τα σημεία 3,7 και 9 για τα οποία

έγιναν ενστάσεις κατά την παραχώρηση άδειας παροχής υπηρεσιών.

2.0.0. ΑΡΧΕΙΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ
Ο Γραμματέας του Συμβουλίου παρουσίασε στα μέλη το Αρχείο επεξηγώντας τις

διαδικασίες που ακολουθούνται και τα προγράμματα μέσω των οποίων ετοιμάζεται η

μισθοδοσία αλλά και ο πίνακας Αδειών (κανονικών και ασθενείας) ανά μήνα του
προσωπικού.

Τα μέλη εξέφρασαν την ικανοποίησή τους για την τήρηση του Αρχείου, ωστόσο τέθηκαν

κάποια ερωτηματικά όσον αφορά την πιστή και πλήρη εφαρμογή των συμφωνηθέντων για
τις άδειες Ασθενείας.

Μετά από σαφείς υποδείξεις της ολομέλειας, ο Γραμματέας υποσχέθηκε να καταβληθούν
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προσπάθειες να ανακτηθούν ποσά από το γραφείο Κ. Ασφαλίσεων για άδειες Ασθενείας

και αν όχι να αποκοπούν από τους ενδιαφερόμενους αφού παρέλθουν 6 μήνες από την

παραχώρησή τους.
3.0.0. ΠΡΟΣΦΟΡΑ ΑΡΧΗΣ ΤΗΛΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΩΝ ΚΥΠΡΟΥ ΓΙΑ ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΗ

ΚΑΜΠΙΝΑΣ

Ο Πρόεδρος παρουσίασε στα μέλη την προσφορά της ΑΤΗΚ για το κόστος μετακίνησης

πίνακα παρά την είσοδο στην Κοινότητα που ανέρχεται στις 12.000 ευρώ.

Λόγω του ύψους του κόστους μεταφοράς τα μέλη ζήτησαν χρόνο να εξετάσουν αν αξίζει

τον κόπο να γίνει η μετακίνηση και να ενημερώσουν γραπτώς τον Πρόεδρο για να

προχωρήσει αναλόγως.

4.0.0. ΔΙΑΦΟΡΑ ΘΕΜΑΤΑ

Από την συζήτηση διαφόρων θεμάτων που απασχόλησαν το σώμα πάρθηκαν οι

ακόλουθες αποφάσεις:

4.1. Να γίνει δεκτή εισήγηση του Προέδρου για συνάντηση/συζήτηση άνευ δέσμευσης με

τον Κον πολεοδόμο, προς εξέταση του ενδεχομένου να του δοθεί ρόλος

τεχνικού συμβούλου συναφή με πολεοδομικά και συγκοινωνιακά θέματα. Η συνάντηση

ορίστηκε για τις 13/12/21 στα γραφεία του Συμβουλίου.

4.2. Να ορισθεί ως Τεχνικός Σύμβουλος του Συμβουλίου ο πολιτικός μηχανικός Κος

για τα θέματα στήριξης της περιοχής κατολίσθησης.

4.3. Να γίνουν επίσης δεκτές εισηγήσεις της Κας Στάλας Αχιλλέως για ανάθεση σε τεχνικό

σύμβουλο της ευθύνης μελέτης και εξεύρεσης λύσης για διαχείριση αρτεσιανού στην Οδό

Ανεξαρτησίας αλλά και όμβριων υδάτων στο τέλος της Οδού Αμπελώνων παρά την

ανάπτυξη Cybarco. Τα μέλη ομόφωνα ανάθεσαν την εργασία αυτή στον Κο-4.4. Ομόφωνη ήταν και η απόφαση του Συμβουλίου να περάσει και φέτος ο Αη Βασίλης

για να μοιράσει δώρα στα παιδιά κατά μήκος της Οδού Κολοκοτρώνη και Απ. Ανδρέα μέχρι

την Πλατεία. Αυτό προγραμματίστηκε για την Κυριακή 19/12/21. Επίσης, να δοθούν

δωροκουπόνια συνολικού ποσού 600 ευρώ σε άπορες οικογένειες της Κοινότητας.

4.5. Με εισήγηση του κ0u Στυλιανίδη τα μέλη ενέκριναν την δημιουργία επιτραπέζιου

ημερολογίου νοουμένου ότι αυτό μπορεί να γίνει πριν τα Χριστούγεννα και με κόστος κάτω
των 1,000 ευρώ.

4.6. Θέματα που έθεσε ο Γραμματέας ενώπιων του σώματος εγκρίθηκαν και αφορούν τα
ακόλουθα:

Αστυνομικής Δύναμης Κύπρου για μεσολάβηση του
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4.6.1. Αίτημα της διεύθυνσης της Αστυνομικής Δύναμης Κύπρου για μεσολάβηση του

Κ.Σ. να συνεχιστεί η ανακαίνιση του εξωτερικού χώρου του Παλαιού Δημοτικού αλλά και

εσωτερικών διαχωρισμών. Το Συμβούλιο θα προκηρύξει τον διαγωνισμό ανάθεσης και η

Αστυνομία Κύπρου θα καλύψει το κόστος ανακαίνισης. Τα μέλη συμφώνησαν να γίνει αυτή

η διευκόλυνση και να εφαρμοστούν εγγυητικές διατάξεις ούτως ώστε να μην υποστεί την

οποιαδήποτε οικονομική επιβάρυνση το Κ. Σ.

4.6.2. Ικανοποίηση αιτημάτων για τοποθέτηση κράσιερα σε δρόμους της Κοινότητας που

παρουσιάζουν προβλήματα ολίσθησης.
4.6.3. Αγορά νέου τρόλεϊ για το jet ski του Συμβουλίου εις αντικατάσταση του 1 ου που

καταστράφηκε. Το παλαιό θα επιστραφεί στην αποθήκη για να πάει σε ανακύκλωση.

4.6.4. Να στηρίξει την καθιερωμένη αιμοδοσία εις μνήμη του ••••••με την
παραχώρηση της αίθουσας πολλαπλής χρήσης του Δημοτικού και 200 ευρώ για την αγορά

κεραστικών.
4.6.5. Την αναμονή γραπτής ενημέρωσης από την Τουριστική Εταιρεία Ανάπτυξης και

Προβολής Λεμεσού σχετικά με τον εξωραϊσμό ποδηλατοδρόμου και λιθόστρωτου , που θα

αρχίζει από τον Αμαξωτό δρόμο (Καλάμωνος) και θα καταλήγει στην περιοχή «Άσπροι».

4.6.6 Την ανάληψη της υποχρέωσής από το Κοινοτικό Συμβούλιο της συντήρησης και

της καλής λειτουργίας των 2 δημόσιων χώρων με αρ 835 και 836 που εφάπτονται του

συμπλέγματος της Cybarco. Φυσικά, να προηγηθεί και να ζητηθεί από την διαχειριστική

επιτροπή της Cybarco αν αποδέχεται να «υιοθετήσει» τους 2 χώρους πρασίνου, με βάση

την τακτική που ήδη εφαρμόζει το συμβούλιο, καθότι το κόστος συντήρησης και

λειτουργίας αυτών εξ υπακούει ψηλό κόστος, αφού συνολικά οι δημόσιοι χώροι πρασίνου

ξεπερνούν τους 90.

4.6.7. Ο Γραμματέας παρουσίασε επίσης τις απαντήσεις του σε ερωτήματα του Κ.

Χάρη Στυλιανίδη για το βαθμό εκτέλεσης αποφάσεων του Κ. Σ.

Η συνεδρία έληξε στις 21.30 καλύπτοντας όλα τα θέματα της ημερήσιας διάταξη
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